



Date: 3rd December 2020

التاريخ: 3 ديسمبر 2020

Circular

Activating Delivery Services of Buildings Through Building Permits System "Benayat"

In line with the executive procedures for the second phase of the Building Permits System "Benayat", we would like to inform you that the Municipalities Affairs has advised that receiving requests in Building Permit System "Benayat" for the applications created as of 29 September 2020 onward for Electricity, Water and Sewage connectivity services has been activated.

Accordingly, all Engineering Offices should start using "Benayat" for any requests for the above-mentioned services. For further details please contact Eng. Hazaar Al-Sayed on e-mail (hsayed@mun.gov.bh) or text messages (17982011).

Thank you for your cooperation.

تعميم

تفعيل خدمة توصيل الخدمات لطلبات رخص البناء عبر نظام "بنايات"

في إطار الإجراءات التنفيذية للمرحلة الثانية من نظام تراخيص البناء "بنايات"، نود الإفادة بأن شئون البلديات قد قامت بتفعيل مرحلة طلب توصيل الخدمات لطلبات رخص البناء التي تم تقديمها من 29 سبتمبر 2020 فصاعداً عبر نظام "بنايات" ليتسنى للمكاتب الهندسية التقدم لطلب كل من خدمات: توصيل التيار الكهربائي، وتوصيل المياه، والصرف الصحي.

وعليه، تدعو شئون البلديات، المكاتب الهندسية للبدء بعملية التقديم للخدمات المذكورة عبر نظام تراخيص البناء "بنايات" والتواصل مع المركز البلدي الشامل عبر البريد الإلكتروني للمهندسة هزار السيد على (hsayed@mun.gov.bh) او بالتواصل نصياً على رقم (17982011).

شاكرين لكم حسن تعاونكم.

المهندسة مريم أحمد جمعان
رئيس المجلس

Copies to:

- All Engineering Offices.
- H.E the Undersecretary of Municipalities Affairs, Ministry of Works, Municipalities Affairs and Urban Planning.
- Municipal One Stop Shop
- CRPEP's Notice Board & website.

نسخة إلى:

- جميع المكاتب الهندسية.
- سعادة وكيل شئون البلديات بوزارة الأشغال وشؤون البلديات والتخطيط العمراني.
- رئيس المركز البلدي الشامل
- لوحة الإعلانات والموقع الإلكتروني الخاص بالمجلس.